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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Bártfai-Mager Andrea, tárca nélküli miniszter 
(nemzeti vagyon kezeléséért felelős) 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Kaphat-e használatba vételi engedélyt az Anikó 
Kutyamenhely Alapítvány?" 

Tisztelt Miniszter Asszony!

Egy állampolgári megkeresés kapcsán fordulok Önhöz, bízva abban, hogy van lehetősége segítséget
nyújtani ebben az ügyben.

Egy Pusztavacson található ingatlan a Földhivatali nyilvántartás szerint (külterület, helyrajzi szám
0222)  a  Magyar  Állam  tulajdona,  kezelője  a  Honvédelmi  Minisztérium  Infrastrukturális
Ügynöksége. Ez a terület 2009. július 6-a óta kihasználatlanul áll,  az addig azt használó cég,  a
Pusztavacsi Struccfarm Kft. ugyanis ekkor szüntette be a tevékenységét.

Pusztavacs  mellett,  Hernádon  működik  az  Anikó  Kutyamenhely  Alapítvány,  amely  az  említett
területet hasznosítani tudná a mentett állatok gondozása érdekében. Itt a már meglévő menhelyüket
bővíthetnék, és még több szerencsétlen sorsú állat sorsát tudnák jobbra fordítani, elhelyezni őket a
gazdára találásig, vagy ameddig szükséges.

Terveik között szerepel egy oktató és bemutató park kialakítása is, ezzel is segítve a gyerekeket és a
felnőtteket a felelős állattartás megtanulásában.

Ezért kérdezem Miniszter Asszonyt:

Van-e  lehetőség  arra,  hogy  az  Anikó  Kutyamenhely  Alapítvány  megkaphassa  a  fent  említett
területre a használatba vételi engedélyt?

Budapest, 2020. augusztus 20.
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